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que reguli l'etapa 0 a 6 anys.Actualment estem en aquest procés;com a profes-

sionals esperem que no sigui l larg el camí. 

Tota aquesta l l u i t a minva les possibi l itats i les energies que ens agra-

daria dedicar a l'educació dels infants.Ens plantegem la nostra organització i surt 

un nou càrrec de coordinador per tal que una persona estigui alliberada de la 

feina amb nens i pugui assumir d'altres feines de cara a l 'exter ior i coordinar 

la tasca pedagògica dins l'equip. 

D'altra banda la creació d'aquest nou càrrec ens possibi l i ta l 'en l laç amb 

l 'exterior i amb el l el fet d'estar a l'avantguarda en el tema de l'educació. 

Alhora que ens replantegem 1'organitzaciQtambé ho fem amb la gestió i és 

així que es forma el Consell Escolar,òrgan on tetes les parts implicades en 

l'educació dels nens (Mestres,pares,Ajuntament) hi tenen veu. 

La nostra evolució fins ara,ha estat certament ten positiva com d i f i cu l -

tosa,només esperem no estancar-nos i tenir sempre la i l · l u s i ó i les ganes 

d'anar endavant. 
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